《单词百科:synergistically是什么意思?synergistically怎么发音?synergistically的解释和用法》

英语单词synergistically是什么意思?synergistically怎么读?synergistically怎么发音?美加网为您整理了synergistically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



synergistically怎么读

synergistically的读音:[-kli]

synergistically的意思

1、[医]协同地,协同作用地,以协同方式;

synergistically的近义词

1、connected adj.有关的;联系的;

- 2、interactive adj.互相作用的,相互影响的:[计]交互式的:互动的:
- 3、joint adj.共同的,联合的;共享的;两院的;连带的,共同的;
- 4、synergetic adj.协同的,协作的,协同作用的;

synergistically的反义词

1、antagonistic adj.敌对的,对抗性的;

synergistically的双语例句

1、IFN and Ara c acted synergistically in inducing cell apoptosis.

阿糖胞苷与干扰素有协同诱导凋亡作用.

2. Above results showed the combination of RAB and azoles could synergistically inhibit the biofilm formation through preventing the hyphae formation.

以上结果显示RAB可以与唑类药物联用,通过抑制菌丝的形成,协同抑制成熟被膜的形成,并表现出一定的杀菌效果。

3. Multiple signaling transduction pathways are involved in plant defense responses to insect herbivores, and they can interact with each other, either synergistically or antagonistically.

多种信号途径参与昆虫取食诱导的植物防御反应,它们之间的相互作用协同或拮抗。

4. In contrast, exposure to the mixtures containing an inhibitor and a toxin, with the exception of those containing EDTA, synergistically reduced larval weight, In general, the synergisms were more obvious at higher inhibitor concentrations.

饲喂含有一种抑制剂和一种毒素的混合溶液,除EDTA外,均能够协同作用降低幼虫的体重。而且抑制剂浓度越高抑制效果越明显。

5. There may be two possible mechanisms for capsaicin's immunological activities, which possibly act synergistically.

辣椒素的免疫学活性也许存在两种机制,两者可能有协同作用。

6. Virtual Organization theory provides a suitable environment for members to build synergetic relationship and work synergistically.

虚拟企业是一种特殊的、先进的企业组织形式,它为成员企业之间建立协同关系提供了良好的基础。

- 7. The alloys showed much stronger sensitivity to hydrogen embrittlement when hydrogen acts synergistically with oxygen.
- H、O联合作用下的V合金表现出了很强的氢脆敏感性。

以上是美加网为您整理的synergistically怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于synergistically的用法、synergistically的释义、synergistically的情法:https://dict.tjqzz.com/synergistically

